
Protokół nr 2/II/10
Sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie

odbytej w dniu 3 grudnia 2010r.
w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza.

Godzina rozpoczęcia -   14.00
Godzina zakończenia – 15.15

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2. Ślubowanie Burmistrza Miasta.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - otworzył sesję Rady Miejskiej. 
Powitała radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji. 
(lista obecności - zał. nr 1)

Radni nieobecni na posiedzeniu:

1. Andrzej Cyman

Sprawy regulaminowe:
1. Otwarcie sesji i powitanie gości.
2.   Ślubowanie Burmistrza Miasta Nowa Ruda.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan -  poddał po głosowanie proponowany porządek 
sesji.

Rada Miejska 19 głosami „za”
przyjęła porządek sesji w brzmieniu:

Proponowany porządek obrad:
3. Podjęcie uchwał :
a) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowej Rudy 
b) w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z wygaśnięciem 
mandatu 
- prezentacja radnego
- ślubowanie radnego
c)  w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej w 
Nowej Rudzie 
d)  w  sprawie  wyboru  składu  osobowego  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  Rady 
Miejskiej w Nowej Rudzie 
e)  w sprawie wyboru składu osobowego Komisji  Spraw Społecznych Rady Miejskiej  w Nowej 
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Rudzie 
f) w sprawie wyboru składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Rudzie 
g) w sprawie wyboru składu osobowego Komisji  Zdrowia i  Ekologii  Rady Miejskiej  w Nowej 
Rudzie 
h) w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej 
4. Interpelacje radnych.
5. Zapytania radnych.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie obrad.

Ad. 2 Ślubowanie Burmistrza Miasta.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan -  odczytał tekst ślubowania, które złoży Pan 
Tomasz  Jacek  Kiliński  obejmując  urząd  burmistrza:  „  Obejmując  urząd  burmistrza,  uroczyście 
ślubuję, ze dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców miasta”.

Pan Tomasz Kiliński -   odpowiedział: „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan – poprosił o zabranie głosu Burmistrza Miasta.

Burmistrz Miasta Tomasz Kiliński - „ chciałbym podziękować społeczeństwu Nowej Rudy,  które 
powierzyło mi to funkcję na kolejne 4 lata.  Mam nadzieję, że nasza współpraca w tej  kadencji 
będzie bardzo owocna i przyniesie pozytywne efekty i rezultaty dla mieszkańców którzy zarówno 
mnie jak i państwa wybrali czego państwu i sobie życzę.”

Ad.3. Podjęcie uchwał

a  )  w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowa Ruda.  

Przewodniczący Rady Andrzej Behan -  zapytał czy są zapytania do projektu uchwały.

Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowa Ruda.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 17 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 4/II/10

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Nowa Ruda.

b)       w  sprawie  wstąpienia  kandydata  z  tej  samej  listy  na  miejsce  radnego  w związku  z  wygaśnięciem   
mandatu.

Na posiedzenie przybywa radny Bogusław Frącek

− prezentacja radnego

Pan Arkadiusz Michalski – „większość radnych mnie zna jestem noworudzianinem i radnym IV i V kadencji. 
Na co dzień pracuję w Komisariacie Policji i czuwam nad bezpieczeństwem mieszkańców.”
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Przewodniczący Rady Andrzej Behan -  odczytał oświadczenie,  które złożył  Pan Arkadiusz Michalski  o 
nieutraceniu prawa wybieralności. ( zał. nr 2) 

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z wygaśnięciem mandatu.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 5/II/10

w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z wygaśnięciem mandatu.

− ślubowanie radnego

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Behan  -  odczytał  tekst  ślubowania,  które  złoży  Pan  Arkadiusz 
Michalski obejmując mandat radnego: „  „Wierny Konstytucji i  prawu Rzeczypospolitej Polskiej,  
ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie  
dobro mojej gminy i jej mieszkańców” .

Pan Arkadiusz Michalski -  odpowiedział: „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

c)   w sprawie powołania Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej   
składu osobowego. 

Przewodniczący Rady Andrzej Behan – zapytał radnych czy są jeszcze osoby chętne do pracy w komisjach. 
Poinformował,  że  w  pierwszej  kolejności  odczyta  propozycje  składów  osobowych  komisji,   następnie 
zostanie  ogłoszona  przerwa  w  obradach  i  poszczególne  komisie  wybiorą  spośród  swojego  składu 
przewodniczących.  Na  podstawie deklaracji  radnych o pracy w komisjach odczytał  propozycje  składów 
poszczególnych komisji:
Komisja Gospodarczo -  Budżetowa radni: Andrzej Cyman, Zbigniew Karczewski, Marek Bawecki, Regina 
Wałęsa, Andrzej Behan, Halina Gajcy, Piotr Wróbel.

Komisja Porządku Publicznego i Komunikacji radni: Marian Kocoń, Zbigniew Karczewski, Henryk Zimoch, 
Arkadiusz Michalski, Janusz Staniocha, Michał Prokopczak.

Komisja  Spraw Społecznych radni: Zdzisław Druciak,  Irena  Caryk,  Regina  Wałęsa,  Jerzy Pulit,  Halina 
Gajcy, Jacek Cichański, Piotr Postrożny, Ryszard Wośko.

Komisja Rewizyjna radni: Ryszard Wośko, Michał Prokopczak, Jerzy Pulit, Jacek Cichański.

Komisja  Zdrowia  i  Ekologii  radni:   Regina  Wałęsa,  Jolanta  Kasprzyk,  Irena Caryk,  Bogusława Frącek, 
Zbigniew Grochowski.

Przerwa 
po przerwie

Przewodniczący Rady Andrzej Behan –  według statutu gminy  przewodniczących komisji stałych Rady 
Miejskiej  nie  wybiera  Rada  Miejska  tylko  wybierają  członkowie  na  najbliższym  posiedzeniu  komisji. 
Dlatego należy wprowadzić poprawki w poszczególnych projektach uchwał dot. składu osobowego komisji, 
poprze wykreślenie w  § 1 ppkt a) słowa „Przewodniczący Komisji”.

Wobec  braku  dalszych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  wprowadzenie 
poprawki do projektu uchwały poprzez wykreślenie w § 1 ppkt a) słowa „Przewodniczący Komisji”.
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Rada Miejska 18 głosami „za”:
wprowadziła zmianę do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie powołania Komisji  Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i  ustalenia jej 
składu osobowego -  w następującym składzie:  Andrzej Cyman, Zbigniew Karczewski,  Marek Bawecki, 
Regina Wałęsa, Andrzej Behan, Halina Gajcy, Piotr Wróbel.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 6/II/10

w sprawie powołania Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej  
składu osobowego.

d)     w sprawie powołania Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i   
ustalenia jej składu osobowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – zgłosił poprawkę by wykreślić w § 1 ppkt a) słowa  „Przewodniczący 
Komisji”.

Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie poprawki do 
projektu uchwały poprzez wykreślenie w § 1 ppkt a) słowa „Przewodniczący Komisji”.

Rada Miejska 20 głosami „za”:
wprowadziła zmianę do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  powołania  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  Rady  Miejskie  w  Nowej  Rudzie   i 
ustalenia  jej  składu  osobowego  –  w  składzie:  Marian  Kocoń,  Zbigniew  Karczewski,  Henryk  Zimoch, 
Arkadiusz Michalski, Janusz Staniocha.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 7/II/10

w sprawie powołania Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji  Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i  
ustalenia jej składu osobowego.”

e)   w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej składu   
osobowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – zgłosił poprawkę by wykreślić w § 1 ppkt a) słowa  „Przewodniczący 
Komisji”.

Wobec braku  głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie poprawki do 
projektu uchwały poprzez wykreślenie w § 1 ppkt a) słowa „Przewodniczący Komisji”.
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Rada Miejska 20 głosami „za”:
wprowadziła zmianę do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie powołania  Komisji  Spraw Społecznych Rady Miejskie  w Nowej  Rudzie   i  ustalenia  jej  składu 
osobowego - w składzie: Zdzisław Druciak, Irena Caryk, Regina Wałęsa, Jerzy Pulit, Halina Gajcy, Jacek 
Cichański, Piotr Postrożny, Ryszard Wośko.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 8/II/10

w sprawie powołania Komisji  Spraw Społecznych Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej  
składu osobowego.”

f)    w  sprawie  powołania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskie  w  Nowej  Rudzie   i  ustalenia  jej  składu   
osobowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej –  prosi o informacje kto został wybrany na Przewodniczącego Komisji.

Radny Ryszard  Wośko  –  poinformował,  że  członkowie  Komisji  Rewizyjnej  wytypowali  jego  osobę  na 
przewodniczącego komisji a na zastępce radnego Jacka Cichańskiego.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej składu osobowego:
w składzie: Przewodniczący :Ryszard Wośko, 
członkowie: Michał Prokopczak, Jerzy Pulit, Jacek Cichański.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 19 głosami „za” i  1 „wstrzymującym się od głosowania”
  podjęła:

Uchwałę nr 9/II/10

w sprawie powołania Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej składu  
osobowego.”

g)     w sprawie powołania Komisji Zdrowia i Ekologii Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej składu   
osobowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Behan –  zgłosił  poprawkę  by wykreślić  w §  1  ppkt  a)  słowa 
„Przewodniczący Komisji”.

Rada Miejska 20 głosami „za”:
wprowadziła zmianę do projektu uchwały.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie  powołania  Komisji  Zdrowia  i  Ekologii  Rady Miejskie  w Nowej  Rudzie   i  ustalenia  jej  składu 
osobowego  -  w  składzie:Regina  Wałęsa,  Jolanta  Kasprzyk,  Irena  Caryk,  Bogusława  Frącek,  Zbigniew 
Grochowski.
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 10/II/10

w sprawie powołania Komisji  Zdrowia i Ekologii   Rady Miejskie w Nowej Rudzie  i ustalenia jej  
składu osobowego.”

h)   w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.   

Naczelnik  Wydziału  Mienia  Komunalnego  Joanna  Kołodziej  –  w  imieniu  Burmistrza  Miasta  wniosła 
poprawkę do projektu uchwały ponieważ 2 grudnia 2010r.  ukazały się zmiany prawne  prosi o dopisanie w 
podstawie prawnej na samym końcu  numer i pozycję Dziennika Województwa Dolnośląskiego tj.  Nr 225, 
poz. 3689.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – poddał pod głosowanie wniesioną poprawkę.

Rada Miejska 20 glosami „za” :
wprowadziła poprawkę do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – prosi o zgłaszanie kandydatów na członków komisji.

Radny Janusz Staniocha – zgłosił  radnego Zdzisława Druciaka

Radny Zdzisław Druciak – wyraził zgodę.

Radna Galina Gajcy – zgłosiła – radnego Mariana Koconia.

Radny Marian Kocoń – wyraził zgodę.

Radny Zdzisław Druciak – zgłosił radnego Janusza Staniochę.

Radny Janusz Staniocha – wyraził zgodę.

Radny Henryk Zimoch – zgłosił radnego Zbigniewa Karczewskiego.

Radny Zbigniew Karczewski – wyraził zgodę.

Radny Zbigniew Karczewski –  zgłosił radnego Henryka Zimocha.

Radny Henryk Zimoch –  wyraził zgodę.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Behan – zapytał czy są jeszcze chętni radni do pracy w komisji. 
Wobec  braku  chętnych  postawił  wniosek  o  zamknięciu  listy  kandydatów  do  Społecznej  Komisji 
Mieszkaniowej.

Rada Miejska 20 głosami „za”:
zamknęła listę kandydatów.

Wobec braku dalszych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  projekt uchwały w 
sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej w składzie: Zdzisław Druciak, Marian Kocoń, Janusz 
Staniocha, Zbigniew Karczewski, Henryk Zimoch. 
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Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za”
  podjęła:

Uchwałę nr 11/II/10

w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej.”

Ad.4. Interpelacje radnych.

Radna Regina Wałęsa -  zwraca się z prośbą o skierowanie wniosku do DSDiK we Wrocławiu  w 
sprawie  systematycznego  odśnieżania  poboczy  drogi  wojewódzkiej  nr  381   od  odcinka 
skrzyżowania z ul. Waryńskiego w stronę torów kolejowych aż do sklepu BIEDRONKI.

Ad.5. Zapytania radnych.

Radny Zdzisław Druciak – prosi o informacje w temacie remontowanego skrzyżowania w Słupcu.

Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji Roman Kaczmarek -  prace  na skrzyżowaniu trwały 
do  pewnego  momentu  były  problemy  projektowe  z  zabezpieczenie   budynku  który  jest  w 
bezpośrednim sąsiedztwie  remontowanego  mostu.  W tej  chwili  trwają  zmiany projektowe  dot. 
zabezpieczenia budynku. Prace będą kontynuowane. 

Radny  Henryk  Zimoch  -   komisja  mieszkaniowa  poprzedniej  kadencji  zgłosiła  wniosek  o 
rozpatrzenie możliwości przejęcia budynku po byłej Szkole Specjalnej na ul. Żeromskiego na  na 
cele mieszkaniowe. Czy coś w tej sprawie się dzieje.

Naczelnik  Wydziały Mienia  Komunalnego Joanna Kołodziej  –  zostało wystosowane pismo do 
Starostwa Powiatowego w Kłodzku  jednakże starostwo w tej chwili prowadzi procedurę sprzedaży 
i  w momencie kiedy zakończą  negatywnym wynikiem,  że tego  budynku nie  sprzedadzą wtedy 
rozpoczną się rozmowy z miastem o nabycie tej nieruchomości przez gminę. 

Radny Henryk Zimoch - a co się stanie w momencie kiedy zostanie ten budynek przez starostwo 
sprzedany.  Dziewięć  mieszkań dla miasta to bardzo dużo.

Naczelnik  Wydziały Mienia Komunalnego Joanna Kołodziej – Gmina Miejska Nowa Ruda nie ma 
wpływu na decyzje starostwa, które jest właścicielem budynku. 

Radna  Irena  Caryk  -  czy  ul.  Kasztanowa  została  odebrana  przed  opadami  śniegu.  Na  drodze 
pojawiły się wybrzuszenia. Kolejne pytanie to czy zakończył się przetarg na sprzedaż  budynku 
przy ul. Radkowskiej 45. 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji Roman Kaczmarek – ul.  Kasztanowa nie została 
odebrana  prace  trwają.  W  tej  chwili  zostały  przerwane  ze  względu  na  trudne  warunki 
atmosferyczne. Termin zakończenia jest do 15 grudnia i mamy taką nadzieję, że uda się zakończyć 
tą inwestycje  w terminie. 

Naczelnik  Wydziały Mienia Komunalnego Joanna Kołodziej – nieruchomość przy ul. Radkowskiej 
45 nie została sprzedana ze względu na brak chętnych. 
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Radny Zdzisław Druciak – jak przebiega akcja zima.

Naczelnik  Wydziału  Infrastruktury  i  Inwestycji  Roman  Kaczmarek  –  w tej  chwili  drogi  I  i  II 
kolejności odśnieżania na terenie miasta są odśnieżone i drożne. Są niewielkie trudności na drogach 
III  kolejności odśnieżania. 

Ad.6. Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Miejskie  – Andrzej  Behan – prosi  komisje  stałe  o  zajęcie  się  projektem 
budżetu miasta na 2011 rok.

Radny Henryk Zimoch -  korzystając  z tego, że dzisiaj na sesji jest obecny Pan Dariusz Chojecki 
Radny Powiatu Kłodzkiego bardzo prosi o zajęcie się sprawą przekazania dla miasta Nowa Ruda 
budynku po Szkole Specjalnej.

Pan Dariusz Chojecki – postara się zająć ta sprawą.

Ad.7. Zakończenie obrad.

W związku  z  brakiem głosów  i  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
zamknął II sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: 
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